
A/B	TØMRERBO	–	A� boulevard	10	/	Tømrergade	11,	2200	København	N	

Referat bestyrelsesmøde d. 09.01.2017 
Til stede: Mats, Miriam, Marianne og Cecilie 

Dagsorden: 

1. Skrald + parkering ved port 

2. Hjemmeside 

3. Venteliste 

4. Varme 

5. Rengøring 

6. Vinduer/renovering 

7. Næste bestyrelsesmøde 

Skrald + parkering ved port 

Skraldemændene har ytret utilfredshed over at vores containergård bruges til andet end 

husholdningsaffald. Alle bedes være opmærksomme på at alt større skal afleveres på genbrugsstationen i 

Gartnergade. Opmærksomheden henledes til opslagene vedr. dette, som er hængt op på opslagstavlerne 

i opgangene – alle bedes læse disse. 

Parkering foran porten gør det ligeledes svært for skraldemændene at få tømt vores containere. 

Bestyrelsen er ved at undersøge hos Københavns Kommune og det overhovedet er lovligt at parkere foran 

denne port – og om der kan blive markeret, såfremt dette ikke er lovligt. 

Hjemmeside: 

Foreningens hjemmeside er nu live, men stadig under ombygning. Alle er velkomne til at tage et kig – og I 

må meget gerne melde tilbage ved fejl, mangler eller ønsker. 

Link: www.tømrerbo.go2net.dk 

Venteliste: 

Information vedr. ventelisterne i AB Tømrerbo er blevet omdelt. Der er desværre sneget sig en fejl ind vedr. 

foreningens bankkonto. 

Foreningens bankkonto er: 

Reg: 5361 

Kto: 0000 244 220 

Varme: 

I den seneste periode har vi oplevet periodevis manglende varme og susen i rørene. Foreningens VVS’er har 

været ude og skifte snavssamleren i systemet.  



Foreningen har en aftale med vores vicevært om varmemesterservice. Derfor er det vigtigt at vi overlader 

denne del til dem. Bestyrelsen beder derfor beboere om ikke selv at regulere på fyret ved eventuelle 

problemer, men kontakte bestyrelsen. 

Rengøring: 

Vores aftale med D2E har nu kørt i lidt over en måned. Bestyrelsens opfattelse er at de gør et godt stykke 

arbejde. Skulle nogen der i mod opdage fejl/mangler ved deres arbejde, bedes I melde det ind til 

bestyrelsen. 

Vinduer/renovering: 

En seddel vedr. indberetning af vinduernes stand er lagt i jeres postkasser. I bedes hurtigst muligt – og 

inden deadlinens udløb – melde ind såfremt der er problemer med vinduerne i lejlighederne. 

Næste bestyrelsesmøde: 

Næste bestyrelsesmøde afholdes d. 02.02.2017 

 


